

Referat OSK – maj 2026

Workshop. 10:00-11:00

- Præsentationsrunde
Til stede: Ejvind, Carl, Simon, Ulrik, Jesper, Mogens
Vejledende principper – Tradition 5, Grupper spm. 8

Formelt Møde 11:00-14:00

Formalia:

- Sindsrobøn
Afholdt
- Præsentationsrunde og afbud
Til stede: Ejvind (GSR Pejsemødet, kasserer), Carl (GSS Tirsdagsfællesskabet), Simon (ordstyrer, GSS Frihedsgruppen), Jesper (litteraturansvarlig, OSR), Mogens (sekretær, web, GSR Frihedsgruppen)
Afbud: Lucas, Peter (helpline)
- Oplæsning af Traditioner og Koncepter
Oplæst
- Bemærkninger/godkendelse af beslutningslog/referat fra sidste møde og dagens dagsorden - godkendt

Rapportering: (emner der ønskes taget op i delingssessionen bedes I notere)

Fra grupperne:

Mandag:

Livet som clean, Holbæk, kl. 19.30-20.30

[se rapport her](#)

Tirsdag:

Fællesskabet, Vordingborg, kl. 19-20

Onsdag:

Håb og frihed, Holbæk, kl. 17.30-18.30

Sydhavsøerne, Nykøbing F, kl. 19-20

Pejsemødet, Roskilde, kl. 19.19-20.20

De frie fugle, Slagelse, kl. 19-20

Torsdag:

Ingen møder i området

Fredag:

Næver Alone, Næstved, kl. 19-20

Vita Nova, Holbæk, kl. 19-20

Lørdag:

Lørdagsgruppen, Ringsted, kl. 10-11

Styrke og håb, Vordingborg, kl. 14-15

De skæve skruer, Slagelse, kl. 19.30-20.30

Søndag:

Frihedsgruppen, Nykøbing F, kl. 19-20

[se rapport her](#)

Referat OSK – maj 2026

Fra betroede tjenere:

- Kasserer
April måned har budt på følgende:
Morgenmad:
Indkøb: 198 kr.
Indsamling: 217 kr.
Dette betyder at morgenmadskontoen står i plus 70,10 kr.
Transportudgifter til OSK-mødet: 100 kr.
Udgifter i forbindelse med RSK-mødet: 1911,24 kr.
Donationer: 2 grupper, i alt 1453 kr.
[Aktuel bogføring](#)
- Litteraturansvarlige
Der er godt fyldt op, beholdning på 56.147 kr.
Der er overført 8000,00 kr. til OSK-konto
[Kasserapport april](#)
- Helpline
Der er kommet rapport – [se den her](#)
- OSR/OSS
Der er kommet referat fra RSK-mødet. [Se det her](#)
- Webkontakt
Siden er opdateret med det der sendt
Der er online bestillingslister og OSR-rapport på IU siden. Områderne bedes kontakte IU-formand hvis vi vil bruge bestillingslisten.

Delingssession/beslutningssession:

- Emner opstået under rapportering:
 - OSK-årsregnskab
 - Litteratur regnskab
 - Vi kigger på dem og tager det næste gang
 - Spørgsmål om lydbøger ønskes taget op til næste RSK-møde

Meddelelser:

Vi mangler stadig helpline vagter.

Der efterlyses en næstformand i RSK

IU efterlyser en speakeransvarlig - [se retningslinjer her](#)

Savner en OSS og en kasserersuppleant i vores område

Savner servicefolk til RSK-mødet i august – kontakt kasserer

Kan vi bevillige 500 kr. pr måned til IU-udvalg til AI

Evt.:

Vi starter med selvransagelse på junimødet.

Næste møde, nøgle og morgenmad:

Søndag den 14 juni, Simon har nøgle og køber brød

Rundt om mødet: